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Veselam cilvēkam  
nav ilgstoši jāklepo

Šovā «Dziedi ar mani» katram sava odziņa

Laimrotai Jaunzemei (no kreisās) interviju pirms uzstāšanās sniedz 
Dāvis Zāģers, Arta Vītoliņa un Kristiāna Kreiere.

Sestdienas vakara šovā 
«Dziedi ar mani» gardu 
muzikālo kokteili skatītājiem 
dāvāja seši dziedošie pāri.

Katrs ar atšķirīgu skatuves 
pieredzi un muzikālo rūdījumu, 
taču visiem bija, ko rādīt. Viens 
pāris spēja pārsteigt ar balss tem-
bru ideālu saskaņu, citam svarī-
gāks šķita skatītājiem nodotais 
vēstījums, vēl kāds smīdināja ar 
teatrālu humora devu. Tāpat ne-
izpalika arī ģimenisks mīļums 
un muzikāli precīzs, profesionāls 
dziedājums.

Noteikti jāuzteic organizato- 
ri - Iecavas kultūras nama kolek-
tīvs, kas radīja labi pārdomātā 
pasākuma vizuālo un saturisko 
ietvaru, kā arī šova enerģiskās va-
dītājas - Laimrota Jaunzeme un 
Ginta Cera. Atraktivitātes devu 
papildināja arī žūrija, kurā darbo-
jās dziedātāja un dziesmu autore 
Marta Ritova, šarmantais itālis un 
divkārtējais Eirovīzijas dalībnieks 
Roberto Meloni, kā arī kultūras 
nama direktore un pagājušā gada 

Anta Kļaveniece

Estrādē atzīmēs akciju 
«Zemes stunda 2014»

No 27. marta  
Iecavas veselības centrā 
pacientus pieņems 
pulmonoloģe Anda Nodieva.

Klepus ir gan svarīgs fiziolo-
ģisks reflekss, kas pasargā elpce-
ļus no kaitīgu vielu ieelpošanas, 
gan slimību simptoms. Cilvēki bie-
ži ir pakļauti akūtām respiratorām 
vīrusu infekcijām, augšējo elpceļu 
alerģiskām slimībām, retāk arī ci-
tām infekcijām, pneimonijai, ku-
ras izpaužas ar akūtu klepu. Tās 
visas nepāriet pašas par sevi, bet, 
atkarībā no iemesla, nozīmējama 
ārstēšana. Vēl svarīgāk ir atpazīt 
un izvērtēt hronisku klepu, proti, 

tādu, kurš cilvēku moka jau ilgāk 
nekā divus mēnešus. Šāds klepus 
var būt pazīme tādām nopietnām 
plaušu slimībām kā astma, hro-
niska obstruktīva plaušu slimība, 
tuberkuloze, plaušu audzējs un 
vēl daudzām citām, kur savlaicī-
gāka slimības atklāšana nodroši-
na arī veiksmīgāku ārstēšanu. Lai 
noteiktu klepus iemeslu, cilvēkam 
ir jāvēršas pie ģimenes ārsta vai 
speciālista plaušu slimībās.

Plaušu slimību ārste Dr.med. 
Anda Nodieva konsultēs pacientus 
pēc iepriekšēja pieraksta saskaņā 
ar maksas pakalpojumu cenrādi. 
Konsultācijas notiks Iecavā, Dzir-
navu ielā 1, Iecavas veselības cen-
tra 9. kabinetā. Pieteikšanās pa 
tālruni 27794459. 

Mirdza Brazovska
Iecavas veselības centra direktore

Iecava šogad piedalīsies 
Pasaules Dabas fonda 
organizētajā akcijā «Zemes 
stunda 2014». Novada dome un 
kultūras nams aicina ikvienu 
novada iedzīvotāju  
29. martā piedalīties pasākumā 
«Zemes stunda Iecavā», kurš 
norisināsies estrādē no  
plkst. 20.30 līdz 21.30 kopā  
ar folkloras kopu «Tarkšķi».

Plkst. 20.00 iecerēts gaismi-
ņu gājiens no kultūras nama līdz 
estrādei. Iedzīvotāji ir aicināti pa-
ņemt līdzi savu īpašo gaismek- 
li – sveci, lukturi vai citu izgaismo- 
jošu objektu. Jau no plkst. 20.00 
tiks izslēgts apgaismojums Puški-

na ielas rajonā un estrādē.
Ar jautrām rotaļām, stāstiem 

par gaismu un dziesmām iedzī-
votājus sagaidīs folkloras kopa 
«Tarkšķi». Pasākuma laikā iekurs 
arī ugunskuru, tāpēc aicinām pa-
ņemt līdzi savu groziņu. Par siltu 
tēju būs parūpējušies kultūras 
nama darbinieki.

Zemes stunda ir lielākais kli-
mata tēmai veltītais pasākums, 
kuru šogad atzīmēs jau astoto rei-
zi. Tās laikā miljoniem cilvēku visā 
pasaulē vienojas, izslēdzot ap-
gaismojumu uz vienu stundu, lai 
pieprasītu izlēmīgu rīcību klima-
ta problēmu risināšanai. Vēl vai- 
rāk - katru gadu tieši Zemes stun-
das laikā rodas jauni izaicinājumi 
un apņemšanās, ko īstenot. 

Annija Jakovļeva

šova «Dziedi ar mani» uzvarētā-
ja Alma Spale. Diemžēl ceturtais 
žūrijas pārstāvis - dzejnieks un 
mūziķis Guntars Račs - darba dēļ 

šovā ierasties nevarēja, tādēļ vien 
telefoniski vēlēja labu garastāvokli 
un lai uzvar tas, kurš spēj uzrunāt 
klausītāju sirdis.
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Deputātu tribīne : : :

Agra Zaķe 
(Nacionālā apvienība «Visu 
Latvijai!»-«Tēvzemei un 
Brīvībai/LNNK», «Centriskā 
partija LATVIJAS ZEMNIEKU 
SAVIENĪBA»)  

Šajā deputātu sasaukumā vei-
cu domes priekšsēdētāja vietnie-
ces pienākumus, vadu Veselības 
un sociālo jautājumu komiteju un 
iesaistos Izglītības, kultūras un 
sporta komitejas darbā. 

Deputāta darbs nav tikai do-
mes sanāksmju balsojumos roku 
cilāt. Lielāko ieguldījumu sniedzu 
ar izglītību saistītu dokumentu iz-
strādē, apspriešanā un ieviešanā. 
Pašlaik Veselības un sociālo jau-
tājumu komitejas darba procesā 
ir domes saistošie noteikumi par 
sociālo dzīvokļu izīrēšanu mūsu 
novadā. Kopā ar Sociālo dienestu, 
Izglītības nodaļu, Bāriņtiesu, sko-
lu atbalsta speciālistiem un skolu 
direktoriem realizējam projektu, 
lai uzlabotu dzīves kvalitāti tiem 

skolēniem, kuriem nepieciešama 
sociālpedagoģiska palīdzība.

Esmu komandas cilvēks, tāpēc 
uzskatu, ka, pieņemot lēmumus, 
apstiprinot budžetu, strādājot sē-
dēs, tiekoties ar vēlētājiem, jāņem 
vērā dažādi viedokļi, jo katram var 
būt savs pienesums, katrs ir kom-
petents savā jomā, ja vien spēj 
prasmīgi argumentēt un pārlieci-
nāt. 

Šoreiz un turpmāk rubrikā DEPUTĀTU TRIBĪNE  
savu viedokli par aktualitātēm novadā paudīs kāds no  
15 Iecavas novada pašvaldības deputātiem, kuri domē  
tika ievēlēti 2013. gada 1. jūnijā.

Mūsu spēks ir likumdevēja un 
izpildvaras sadarbībā. Stabilitāte, 
izsvērta un noteikta rīcība, kā arī 
atvērtība inovācijām ir mūsu paš-
valdības līdera un viņa komandas 
darba pamatā. Par to liecina jau-
nu kadru ienākšana, kā arī tas, ka 
ilgtermiņā vēlētāji pratuši novērtēt 
patiesas vērtības. Svarīgi, ka līdzās 
ir atbildīgi, darbīgi, ieinteresēti ko-
lēģi pašvaldības nodaļās, iestādēs 
un sabiedrībā kopumā.

Pašvaldība mērķtiecīgi īsteno 
savas prioritātes, šim nolūkam 
plānojot gan budžeta līdzekļus, 
gan arī piesaistot dažādu fondu 
līdzekļus. 2007.-2013. gada plā-
nošanas periodā Iecavas novada 
pašvaldībai piesaistīti nepilni pieci 
miljoni latu no dažādiem fondiem, 
ir īstenoti gandrīz 50 projekti da-
žādās jomās (izglītības, kultūras 
un medicīnas iestāžu ēku un aprī-
kojuma infrastruktūras uzlaboša-
na, komunālo pakalpojumu uzla-
bošana iedzīvotājiem, ēku siltinā-
šana). Budžeta plānošana notiek 
saskaņā ar Attīstības programmā 
paredzētajiem investīciju pasā-
kumiem. Uzteicama sabiedrisko 
organizāciju, biedrību un nodi-
binājumu aktivitāte. Šogad līdz-
finansēšanas konkursā saņemti  

14 projektu pieteikumi.
Satrauc jautājumi, kuri valsts 

līmenī risinās ļoti gausi vai neri-
sinās nemaz. Pasīva rīcība vēroja-
ma izglītības nozares finansējuma 
nodrošināšanā. Cik nelaimēm vēl 
jānotiek, lai reāli rīkotos jautā-
jumā par legālajām narkotikām? 
Vēlamies uzsvērt šīs problēmas 
aktualitāti, tāpēc Starpnovadu vi-
des konferencē 28. martā mūsu 
vidusskolā būs narkologa lekcija 
par to, kā legālās narkotikas bojā 
dzīvi.

Nav jāpierāda, cik liela nozī-
me ir informācijai. Būtiski, ka pēc  
1. jūlija visi interesenti varēs klau-
sīties domes sēžu audio ierakstus 
novada mājas lapā. Pēdējā redko-
lēģijas sēdē apspriedām mājas la-
pas pārveidi, kā arī nākamā gada 
kalendāra aprises. Ceram, ka in-
terneta portāla jaunais veidols 
un novada kalendāra iznākšana  
iepriecinās iecavniekus.

Dažkārt man pārmet pārmērī-
gu optimismu. Jā, ir strīdīgi jautā-
jumi, bezcerības brīži, neizpratne, 
aizvainojumi, bet tie nedrīkst aiz-
ēnot mērķtiecīgu rīcību, drosmi, 
atbildību. Mana pārliecība ir, ka 
pozitīvs skatījums ir vislabākā da-
rīšanas motivācija. 

Lai apstiprinātu, ka floristika piemērota ne tikai meitenēm, 
Iveta Cera aicināja 12. klases zēnus izveidot pavasara 

kompozīciju.

Iecavas vidusskolā 
tradicionāli notiek pasākumi, 
tikšanās, lekcijas, projektu 
darbs, klases audzinātāju 
darbs, lai iepazīstinātu 
skolēnus ar profesiju 
pasauli, Latvijas izglītības 
sistēmu, augstāko un vidējo 
profesionālo mācību iestāžu 
piedāvājumu un prasībām. 

Šajā mācību gadā rīkotas tik-
šanās ar Olaines mehānikas un 
tehnoloģiju koledžas studentiem 
un pasniedzējiem, Saulaines 
profesionālās vidusskolas  pa-
sniedzējiem, tikšanās ar portāla  
«Prakse.lv» pārstāvjiem,  Latvijas 
Menedžmenta un uzņēmējdarbī-
bas akadēmijas pasniedzēju, iece-
rētas tikšanās ar Latvijas NAA un 
Ventspils augstskolas studentiem. 
Karjeras izglītības darbs norit arī, 
piedaloties augstskolu informa-
tīvajos pasākumos, piemēram, 
LLU, viesojoties kādā izglītības 
iestādē klases ekskursijas laikā, 
tiekoties ar dažādu profesiju pār-

stāvjiem darba vietās, Ēnu dienā, 
aicinot profesiju pārstāvjus klasē 
uz sarunu.  Jauniešiem ir iespēja 
konsultēties pie karjeras konsul-
tantes, lai pārrunātu, noskaidro-
tu vai gūtu apstiprinājumu savai 
izvēlei.

Karjeras izglītībā izmantoja-

mas dažādas metodes. Piemēram, 
martā, sadarbojoties ar Edvarta 
Virzas Iecavas bibliotēkas vadī-
tāju Andu Rācenāju un skolotā-
ju Ivetu Ceru, sākts nodarbību 
cikls. Pirmās tikšanās mērķis bija  
iepazīstināt skolēnus ar florista 
un dārznieka profesiju, saistīt tās 

ar mākslas un kultūras vēsturi. 
Bibliotēkas vadītāja Anda Rā-

cenāja iepazīstināja jauniešus ar 
bibliotēkas darbu un piedāvāju-
mu, bija īpaši izveidota tematiska, 
floristikai un dārzkopībai veltīta 
grāmatu izstāde. Par florista dar-
bu stāstīja skolotāja Iveta Cera.  
Dārzkopības speciāliste Sarmīte 
Avota iepazīstināja ar dārzkopja 
darbu, uzsverot, ka vispirms ir 
patika un vēlēšanās darīt darbu, 
tikai pēc tam - «cik es pelnīšu». 
Sarmītes kundze stāstīja arī par 
arborista profesiju. 

Lai jaunieši iegūtu pilnīgu 
informāciju par šo profesiju gru-
pu, atgādināju par informācijas 
meklēšanas iespējām nacionā-
lajā izglītības iespēju datu bāzē  
www.niid.lv. 

Inga Belinska
karjeras darba organizatore un 
Iecavas vidusskolas bibliotēkas 
vadītāja

Anda Rācenāja

Karjeras izglītībā izmantojam dažādas metodes

MAZuļu SkoLIņA
«RIekSTuLīTIS»

Ceturtdien, 3. aprīlī,  
plkst. 16.00  
Rīgas ielā 31,  

«Sombrero» otrajā stāvā, 
notiks pirmā bezmaksas  
iepazīšanās nodarbība  

mazuļiem, kuri vēl nestaigā.
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Deputātu sēdes un apmeklētāju 
pieņemšanas laiki aprīlī
otrdien, 1. aprīlī, 
plkst. 8.00 Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde 
plkst. 10-12 pieņem deputāts V. Gailums

Pirmdien, 7. aprīlī, 
plkst. 8-12 (katru pirmdienu) pieņem izpilddirektors 
M. Veinbergs 
plkst. 14-18 (katru pirmdienu) pieņem domes priekšsēdētājs  
J. Pelsis  
plkst. 18-19 pieņem deputāti A. Vītola, A. Avots,  
A. Grundmanis un E. Circenis

otrdien, 8. aprīlī, 
plkst. 8.30 domes sēde 
plkst. 14.00 Veselības un sociālo jautājumu komitejas sēde

Trešdien, 9. aprīlī, 
plkst. 10-12 pieņem deputāts S. Pašukovs

Ceturtdien, 10. aprīlī, 
plkst. 12-13 pieņem deputāts J. Siugalis 
plkst. 14.00 Dzīvokļu un īres komisijas sēde 
plkst. 16-17 pieņem Izglītības, kultūras un sporta komitejas 
priekšsēdētājs J. Krievs

Pirmdien, 14. aprīlī, 
plkst. 10-12 pieņem arhitekte D. Putna 
plkst. 16-17 pieņem Attīstības komitejas priekšsēdētājs  
A. Mačeks

Trešdien, 16. aprīlī, 
plkst. 14-15 pieņem deputāti J. Pastars un P. Bite 
plkst. 15.00 Attīstības komitejas sēde

otrdien, 22. aprīlī, 
plkst. 15-17 pieņem Veselības un sociālo jautājumu komitejas 
priekšsēdētāja A. Zaķe

Ceturtdien, 24. aprīlī, 
plkst. 15.00 Administratīvās komisijas sēde

otrdien, 29. aprīlī,  
plkst. 8.00 Finanšu komitejas sēde 
plkst. 13-14 pieņem deputāts J. Ludriķis 

Novada domē 

19. martā Attīstības komi-
tejas sēdē deputāti tika iepazīs-
tināti ar veikala «top!» būvniecī-
bas ieceri. Domes izpilddirektoru 
M. Veinbergu un deputātus in-
teresēja satiksmes organizācijas 
shēma, lai gūtu pārliecību, ka 
jaunbūve neradīs apgrūtināju-
mus sabiedrībai. Ir aizdomas, 
ka pēc ieceres realizācijas varētu 
palielināties satiksmes kustība, 
līdz ar to ir lielāks risks, ka no 
veikala izbrauktuves Dzirnavu 
un Edvarta Virzas ielas krusto-
jumā varētu rasties satiksmes 
negadījumi. SIA «Mārksmens» 
valdes priekšsēdētājs M. Broks 
paskaidroja, ka satiksmes plūs-
ma ikdienā nebūs tik intensīva, 
lai rastos šādas situācijas, ko 
apliecina arī Ceļu drošības audi- 
ta atzinums, kurā nav konsta-
tēta avārijas situāciju iespēja-
mība. Deputāti vienojās, ka SIA 
«Mārksmens» tirdzniecības ēkas 
tehniskajā projektā iekļautā 
transporta organizācijas shēma 
nav jāpārstrādā, projekts ir jā-

saskaņo pašvaldībā noteiktajā 
kartībā. 

25. martā noritēja kārtējā 
Finanšu komitejas sēde, kur 
deputāti pārrunāja Iecavas in-
ternātpamatskolas ēkas siltinā-
šanas iespējas un vienojās, ka 
vasaras laikā būtu nepieciešams 
veikt ēkas pamatu hidroizolā-
ciju, kā arī bēniņu siltināšanu. 
Tika apspriesta domes saistošo 
noteikumu «Par Iecavas novada 
pašvaldības aģentūras «Iecavas 
veselības centrs» maksas pakal-
pojumiem» jaunā redakcija un 
apbedīšanas pakalpojumu izce-
nojumi Sila kapos. 

Saistībā ar Iecavas stadiona 
nodošanu ekspluatācijā gan Ieca- 
vas, gan citiem iedzīvotājiem, 
stadiona pārvaldnieks V. Šusts 
iepazīstināja deputātus ar jaunu 
maksas pakalpojumu veidu un 
izcenojumu projektu. Maksas 
pakalpojumi neattieksies uz Ieca- 
vas novada iedzīvotājiem, paš-
valdības iestādēm, biedrībām, 
organizācijām un reliģiskajām 
apvienībām. 

Deputāti vienojās izskatīt šos 
jautājumus kopējā domes sēdē, 
lai uzklausītu arī pārējo deputā-
tu viedokļus. 

Annija Jakovļeva
domes sabiedrisko attiecību 
speciāliste

Domē apspriež veikala 
«top!» būvniecību

Līdz noteiktajam termi- 
ņam – 20. martam - Sabiedrisko 
organizāciju, biedrību, 
nodibinājumu un tradicionālo 
reliģisko organizāciju projektu 
līdzfinansēšanas konkursā 
saņemti 14 pieteikumi. 

Domes projektu vadītāja Ineta 
Bramane informē, ka lielākā daļa 
pretendentu iesnieguši pa diviem 
pieteikumiem, bet līdere ir biedrība 
Forte Iecava «WPC», kas vēlas sa-

ņemt pašvaldības līdzfinansējumu 
trim iecerētajiem projektiem. 

Iecavas novada domes budžetā 
šī konkursa līdzfinansēšanai ap-
stiprināti 9960 eiro. Projektu pie-
teicēju pieprasītais pašvaldības fi-
nansējums ir 17 324,14 eiro, tādē-
jādi par 7 364,14 eiro pārsniedzot 
apstiprināto summu. Konkursa 
nolikums paredz, ka pieteikumu 
izvērtēšana notiek divu nedēļu lai-
kā no iesniegšanas termiņa bei-
gām, pēc tam nākamo divu nedēļu 
periodā tiek paziņoti rezultāti. 

Beata Logina

Saistībā ar plānotiem darbiem elektrotīklā piektdien,  
28. martā, Iecavas novada domei tiks pārtraukta elektroenerģi-

jas piegāde, tāpēc dome apmeklētājus nepieņems. 

Uz līdzfinansējumu cer 
14 projektu pieteicēji

..mazu brīdi,
mazu brīdi vēl

Ar šīm izcilā latviešu 
dzejnieka Viļa Plūdoņa 
dzejas rindām, kas ievītas 
komponista Jāņa Lūsēna 
mūzikā, aizsākās literāri 
tematiska pēcpusdiena 
Edvarta Virzas Iecavas 
bibliotēkā. Tā bija veltīta 
dzejnieka 140. gadadienai.

Bauskas Centrālās bibliotē-
kas galvenā bibliogrāfe Laimdota 
Ozoliņa klātesošos iepazīstināja 
ar saistošu, interesantu, izzino-
šu un fotoattēliem bagātu pre-
zentāciju par Viļa Plūdoņa dzīvi 

un daiļradi. Apmeklētāju interesi 
saistīja literatūras izstāde, kas 
tapa, pateicoties mūsu lasītāju 
atsaucībai, papildinot bibliotēkā 
esošos izdevumus ar grāmatām 
no personīgajām krātuvēm. Īpašs 
paldies par to Marutai Lasmanei. 
Klātesošos priecēja skandētā 
patriotiskā, liriskā un arī bērnu 
dzeja. Paldies par klātbūtni Ieca- 
vas internātpamatskolas audzēk-
ņiem un viņu skolotājai Ievai Plē-
sumai. 

Jubilāram veltītie pasākumi 
šajā gadā vēl turpināsies arī ci-
tos novados, bet aizsākās tie jau 
marta pirmajā nedēļā ar Dzejas 
ekspreša braucienu no Bauskas 
līdz «Lejenieku» mājām-muze-
jam. 

Anda Rācenāja
Edvarta Virzas Iecavas bibliotēkas 
vadītāja
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1.lpp.

Te nu viņš ir – mans pirmklasnieks!
Tik liels jau, ka skolā jāiet! 
Tik mazs vēl, ka audzināms, 

pieskatāms un sargājams...
Pirmie mācību gadi ir izšķiro-

ši svarīgi bērna turpmākajai nā-
kotnei. No tā, cik rūpīgi mazais 
skolēns tiks iemācīts mācīties, 
iekļauties jaunajā dienas režīmā 
un justies pasargāts, atkarīgs, kā 
viņš pratīs organizēt savu ikdienu 
patstāvīgi.

Iecavas internātpamatskola ir 
vispārējās izglītības iestāde, kura 
kopš 2009. gada septembra ir Ieca- 
vas novada domes pārziņā, no-
drošinot izglītojamo pamatizglītī-
bas apguvi un diennakts aprūpi.

Skolā tiek realizētas divas iz-
glītības programmas: 

• pamatizglītības programma
• pamatizglītības programma 

izglītojamiem ar mācīšanās grū-
tībām

Skola piedāvā jūsu bērnam 
gūt kvalitatīvu, mūsdienīgu iz-
glītību mājīgā un draudzīgā vidē, 
nodrošinot lietderīgu laika iz-
mantošanu visas dienas ilgumā. 

Līdztekus iespēja attīstīt spējas 
un intereses vispusīgās interešu 
grupās - mākslu, amatniecības, 
sporta, mūzikas un citās jomās. 
Skolā regulāri tiek organizētas 
daudzpusīgas audzināšanas akti-

vitātes – konkursi, projekti, vik-
torīnas, sporta sacensības un citi 
pasākumi.

Dienas režīmā iekļautas va-
karmācībās, kad skolotāja vadībā 
tiek sagatavoti stundās uzdotie 

Konkursa gaitā žūrijas sirdis 
visvairāk aizkustināja duets, kurā 
dziedāja Sniedze Kaņepe un Līva 
Dāce no Katlakalna. Alma uzslavē-
ja Sniedzes balss tembru, it īpaši 
zemās notis, savukārt Martu sa-
jūsmināja abu atbrīvotā saspēle 
uz skatuves, bet Roberto uzteica 
abu profesionālo un skanīgo dzie-
dājumu. Abām dalībniecēm jau ir 
uzkrāta skatuves un muzikālā pie-
redze. Pirms aptuveni septiņiem 
gadiem viņas iepazinās korī «Ka-
mēr...», un arī tagad abu ikdiena 
ir saistīta ar mūziku: Sniedze mā-
cās Jāzepa Vītola Latvijas Mūzikas 
akadēmijas Mūzikas pedagoģijas 
katedras 4. kursā, bet Līva strādā 
par mūzikas skolotāju pirmsskolas 
izglītības iestādē. Līdz ar uzvaru 
šovā Līva un Sniedze tika pie gal-
venās balvas - kruīza brauciena 
četrām personām ar «Tallink» kuģi 
maršrutā Rīga-Stokholma-Rīga.

Skatītāju balvu, ko noteica iz-
mērītie aplausu un ovāciju deci-
beli, saņēma teatrālais iecavnieku 
duets Arta Vītoliņa un Dāvis Zā-
ģers. Pirms šova Arta atzina, ka 
līdz šim ir dziedājusi tikai dušā, 
taču kāpt uz skatuves viņa vēlē-
jusies, jo nākotnē plāno kļūt par 
kultūras darbinieci un kas tad tas 
par kultūras darbinieku, kurš nav 
iemēģinājis skatuvi arī dziedātā-
ja ampluā. Improvizācijas teātra 
pieredze abiem ļāva muzikālās ne-

precizitātes notušēt ar teatrāliem 
paņēmieniem.  «Jums ir enerģi- 
ja - tas man patika. Reizēm ar labu 
vokālu vien uz skatuves nepietiek, 
ja nav harizmas un aizrautības, 
bet jums tā ir. Vokālu gan vēl va-
jadzētu sakopt,» vērtēja Roberto. 
«Dažubrīd jūs pat ietrāpījāt pareizā 
divbalsībā, taču vislabākais ir tas, 
ka jūs izbaudījāt to, ka atrodaties 
uz skatuves,» sacīja Marta.

Skatītāju skaļus aplausus iz-
pelnījās arī otrs iecavnieku duets- 
Maija Krastiņa un Sigita Grinber-
ga. Maija atzina, ka šovam pietei-
kusies tikai tāpēc, lai ar uzstāša-

nos paustu savu attieksmi pret 
pasaulē notiekošo. Dziedot Raiena 
Tedera dziesmu «Come home», Mai-
ja un Sigita lika aizdomāties par 
kara postu un bezjēdzību. Ņemot 
vērā notikumus Ukrainā, tēma ir 
ļoti aktuāla. «Šķiet, izjustais dzie-
dājums visus tiešām uzrunāja, jo 
dziesmas laikā zālē bija tāds klu-
sums...» komentēja Alma.  

Tā kā šovam varēja pieteikties 
arī citu novadu dueti, uz kultū-
ras nama skatuves kāpa arī Kris-
tīne Rulle un Terēze Neliusa no 
Vecumniekiem, brālis un māsa 
no Vecumnieku novada Misas -  

mājas darbi.
Iecavas internātpamatskolā 

tiek gaidīti un uzņemti Iecavas 
novada bērni, bērni no kaimiņu 
novadiem vai tālākas apkaimes. 
Sadarbojoties ar Sociālo dienes-
tu, ģimenēm ar trūcīgo vai maz-
nodrošināto izziņām ēdināšanas 
un internāta pakalpojumi ir bez 
maksas.

Tas ir ļoti atbildīgs brīdis – iz-
vēlēties vispiemērotāko skolu sa-
vam bērnam.

No 31. marta līdz 3. aprīlim 
skolā tiks organizētas sākumsko-
las mājturības un tehnoloģiju me-
todiskās nedēļas aktivitātes. Gai-
dīsim topošo skolēnu vecākus 
3. aprīlī plkst. 15:00, lai  iepa-
zītos ar Iecavas internātpamat-
skolas vidi un mācību procesu. 
Būs iespēja viesoties metodiskās 
nedēļas noslēguma pasākumā, 
apskatīt bērnu veidotos darbus 
un iejusties skolas darbīgajā gai-
sotnē.

Iecavas internātpamatskolas 
administrācija

Aigars un Aleksandra Šabanoviči 
un augstskolas «Turība» studen-
tes - baušķeniece Līga Miļūne un 
dobelniece Sniedze Briča. Atbilstoši 
nolikumam dziedošie dueti izpildī-
ja vienu Raimonda Paula dziesmu 
un vienu izvēles dziesmu.

Jāatzīst, ka bija patīkami redzēt 
prieku, ko šovs sagādāja gan skatī-
tājiem, gan tā dalībniekiem un vei-
dotājiem, gan žūrijai. Marta un Ro-
berto neslēpa, ka ir gandarīti par 
jauki pavadīto laiku Iecavā. «Kāds 
duets bija muzikāli spēcīgāks, 
kāds varbūt mazāk, bet visiem bija 
sava odziņa, ar ko pārsteigt. Man 
prieks, ka visi bija šovam labi sa-
gatavojušies un arī pats pasākums 
labi pārdomāts un noorganizēts,» 
sacīja Roberto Meloni. «Man patika 
pasākuma organizētība un pārstei-
dza, ka par katru dalībnieku bija 
sagatavots video sižets. Var redzēt, 
ka šova organizēšanā ir ieguldīts 
liels darbs,» tā Marta Ritova.  

Iecavas kultūras nams saka 
lielu paldies visiem, kuri atbalstīja 
duetu konkursu «Dziedi ar mani» 
(red.- atbalstītājus jau publicējām 
iepriekšējā numurā). Pateicoties tik 
lielam atbalstītāju pulkam, kon-
kurss ar lieliskām balvām ieprie-
cināja ne tikai dalībniekus, bet arī 
pulka skatītājus. Lai pasākums 
noritētu kvalitatīvi, darbojās vairā-
ki cilvēki, kuri ir profesionāļi savā 
specialitātē. Paldies skaņu opera-
toram Artūram Voitišķim, aizska-
tuves cilvēkam Uvim Dredželim 
un pasākumu vadītāju ārējā tēla 
veidotājai stilistei-vizāžistei Danai 
Rodenkirhenai. 

Šovā «Dziedi ar mani» katram sava odziņa
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Kristīne Karele
folkloras kopas «Tarkšķi» vadītāja

 

19. un 20. martā trīs Iecavas 
dāmas ar prieku izmantoja 
savu iegūto pagodinājumu 
(Eiropas Gada cilvēki) un 
apmeklēja Briseli. kopā ar 
Zorģu bibliotēkas vadītāju Ainu 
ezergaili un Iecavas veselības 
centra direktori Mirdzu 
Brazovsku ciemojāmies eiropas 
Parlamentā pie deputātes 
Ineses Vaideres, apskatījām 
Briseles vecpilsētu, kā arī 
guvām priekšstatu par vienu  
no skaistākajām pilsētām 
Beļģijā – Brigi.

Tā saucamajā Ineses Vaideres 
pavasara grupā bijām 20 cilvēki no 
dažādām Latvijas pusēm. Ar prie-
ku divas dienas dzīvojāmies kopā 
ar Liepājas Eiropas Gada cilvēkiem 
(rakstnieci Sandru Vensko, mu-
zejnieci Daci Kārklu un ērģelnieku 
Voldemāru Barisu) un citiem jau-
kiem cilvēkiem - rakstnieci Māru 
Svīri, vairākām bibliotekārēm no 
Aizkraukles un Kokneses puses, 
represēto pārstāvjiem no Rīgas, 
studenti, skolnieci, zvērinātu ad-
vokātu. Ik gadu Vaideres kundze 
drīkstot aicināt pie sevis aptuveni 
100 cilvēkus no Latvijas, lai popu-
larizētu Parlamenta un savu dar-
bu, kā arī iepazīstinātu cilvēkus 
ar pilsētu.

Cenšas rast risinājumu iedzīvotāju konfliktam
Annija Jakovļeva

18. martā kultūras namā notika 
novada domes organizēta 
iedzīvotāju sapulce, kurā 
uzklausīja Bērzu, kļavu un 
Pūpolu ielas iedzīvotāju domas 
par uzstādīto barjeru privātmāju 
rajonā. 

Uz sapulci ieradās Iecavas no-
vada domes deputāti un admi-
nistrācijas pārstāvji – J. Pelsis,  
A. Mačeks, A. Avots, M. Veine-
bergs. Sapulcē piedalījās arī Baus-
kas novada Būvvaldes vadītāja D. 
Putna, AS «Latvijas Gāze» un valsts 
operatīvo dienestu pārstāvji.

Konflikta situācija radusies, jo 
ir daļa iedzīvotāju, kuri atbalsta 
barjeras esamību, bet daļa – neat-
balsta. Savulaik barjeru uzstādīja, 
vēloties pasargāt īpašumus no zag-
ļiem un svešiem caurbraucējiem. 
Iedzīvotāju pārstāvis, iepriekš mi-
nēto ielu īpašnieks Z. Bogdanovi-
čs uz sapulci nebija ieradies, taču 
vēstulē pašvaldībai skaidro, ka 

salīdzinājumā ar situāciju pirms 
diviem gadiem noziegumu skaits ir 
krietni mazāks. To sapulcē aplieci-
nāja ciemata iedzīvotāji, kuri paši 
bija cietuši no zagļu nelikumīgās 
darbības. Savukārt otras iedzīvotā-
ju puses pārstāve A. Bicona skaid-
roja, ka barjeras dēļ tiek traucēta 
operatīvo dienestu iekļūšana cie-
matā, turklāt barjeras ierīkošanai 
nav izsniegta būvatļauja, kā arī 
nav izstrādāta satiksmes organi-
zācijas shēma. Tā kā barjera ir 
ierīkota blakus viņas privātmājai, 
tad automašīnām trūkst vietas, lai 
veiktu apgriešanās manevru, uz-
svēra A. Bicona.

Valsts operatīvo dienestu vie-
dokļi sakrita. Valsts policijas pār-
stāve skaidroja, ka transportam ir 
grūtības iekļūt teritorijā, kas atro-
das aiz barjeras, taču vērsa uzma-
nību, ka ārkārtas situācijā pieļauj 
barjeras bojāšanu. To, ka tiek trau-
cēta iekļūšana ciematā, apstipri-
nāja arī Valsts ugunsdzēsības un 
glābšanas dienesta pārstāvji.

Bērzu ielas iedzīvotājus uztrauc 
ciemata turpmākā nākotne – vai 
īpašnieks plāno ierīkot apgaismo-
juma ķermeņus, labiekārtot un 
uzturēt ielas ziemas periodā. Līdz-
šinējā pieredze ir negatīva, tāpēc 
iedzīvotāji lūdza pašvaldību pār-
ņemt ielas savā īpašumā. Domes 
pārstāvji atbalsta šo ideju, taču 
bez īpašnieka piekrišanas, šajā ga-
dījumā Z. Bogdanoviča, – tas nav 

Melnās ziņas 
- 21. martā ap plkst. 16:15 

Skolas ielas un Edvarta Virzas 
ielas krustojumā automašīnas  
VW Passat Variant vadītājs iz-
brauca no mazāk svarīga ceļa 
uz galveno ceļu un izraisīja sa-
dursmi ar automašīnu VW Golf. 
1973. gadā dzimušais VW Pas-
sat Variant vadītājs brauca, bū-
dams alkoholisko dzērienu ietek-
mē (alkohola koncentrācija izelpā  

1,242 promiles).
- 24. martā saņemta infor-

mācija, ka dzelzceļa Iecava-Zālīte  
190. kilometrā sabojāta dzelz-
ceļa rezerves sliede un nozagts  
2,20 metru garš sliedes nogriez-
nis. Sākts kriminālprocess.

Ieva Sietniece
Valsts policijas

Zemgales reģiona pārvaldes
priekšnieka palīdze

iespējams. Ja ielas būtu pašval-
dības īpašums, tad ciemata labie-
kārtošanas darbi nebūtu tūlītēji, jo 
pašlaik primāri ir sakārtot Ģedules 
līča ielu apgaismojuma jautājumu, 
informēja A. Mačeks.

Kā informēja D. Putna, Z. Bog-
danovičam ir pienākums izstrādāt 
satiksmes organizācijas shēmu ar 
visiem nepieciešamajiem saskaņo-
jumiem. 

Mūsu pirmās dienas rīts aizsā-
kās ļoti agri, kad ar lidmašīnu no 
Rīgas devāmies uz Briseli un Eiro-
pas Parlamentu, kur mūs sagaidī-
ja Inese Vaidere. Apskatījuši pla-
šās institūcijas telpas un mazītiņo 
mūsu deputātes darba kabinetu, 
kā arī ielūrējuši lielajā Parlamenta 
sēžu telpā, kas ir slēgta, jo pirms 
pusotra gada tur iegruva jumts, 
devāmies Briseles vecpilsētas 
tūrē. Skaista, krāšņa, garšīga un 
ļoti silta – tādu iepazinām pilsētu. 

Briselē jau zied ķirši, plūmes un 
magnolijas! Zāle – lekna, putniņi 
– aktīvi. Atradām čurājošo puisīti, 
čurājošo meitenīti, nogaršojām sla-
venās beļģu vafeles, iemetām acis 
jūras velšu ielā, tomēr izlēmām 
taupīties vakarpusē gaidāmajām 
Eiropas Parlamenta uzsauktajām 
vakariņām. 

Otrā diena pagāja ziemeļu Ve-
nēcijas zīmē – tā mēdzot dēvēt beļ-
ģu skaisto pilsētu Brigi. Izpriecā-
jāmies par brīnišķīgajiem skatiem 

un pavasarīgo laiku, braucot ar 
laivām pa kanāliem un izstaigājot 
pilsētiņu krustu šķērsu. 

Brauciens bija skaists un 
piepildīts. Un lieliski organi- 
zēts – mums, dāmām labākajos 
gados no Iecavas, ne par ko nebi-
ja jāuztraucas, varējām uz divām 
dienām ievilkt elpu, lai nu jau at-
kal skrietu tālāk neskaitāmajos 
darbos. Paldies Iecavas novada 
domei un Eiropas Parlamentam, 
ka devāt mums šo iespēju! 

no personīgā albuma

Eiropas Gada cilvēki bauda pavasari Briselē 
Iecavnieces 
un 
liepājnieki 
kopā ar  
Inesi 
Vaideri.
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Anta Kļaveniece

Simtgadniece pirms miega uzdungo

29. martā Vilmai Pogai apritēs 
100 gadi. Jubilāre ir deklarēta 
Lubānā, taču pēdējos divus gadus 
dzīvo Iecavā pie savas mazmeitas 
Ineses (blakus attēlā). 

Simtgadniece atzīst, ka, ņemot 
vērā gadu nastu, jūtas labi. Vilmas 
kundzes aizraušanās visu mūžu ir 
bijuši rokdarbi un vēl pagājušajā 
gadā, viņas pašas vārdiem sakot, 
«ķimperējusi volānu šallītes uz ne-
bēdu». Agrāk padevušies arī smal-
kāki darbi, un mazmeita steidz rādīt 
vecmammas tamborējumus, izšu-
vumus un akurātus balto darbu 
tehnikā tapušus izstrādājumus. Uz 
dīvāna gulst arī Krustpils villaine, 
kuru Vilmas kundze izšuvusi, ab-
solvējot Jelgavas mājturības skolu. 
Rokdarbus viņa ierādījusi arī Ine-
sei, kura atzīst, ka kādreiz mīļajai 
nodarbei pēdējos gados laika gan 
vairs neatliek. Toties no vecmāmi-
ņas mantotajai ziedu mīlestībai viņa 
joprojām ir uzticīga un savulaik 
Bulduru dārzkopības tehnikumā  
iegūtās zināšanas liek lietā, strādā-
jot veikalā «Rise».   

Jubilāre dzimusi Madonas ra-
jona Praulienas pagastā, pabeigusi 
Praulienas pamatskolu, Madonas 
ģimnāziju un Jelgavas divgadīgo 
mājturības skolu. Uz Kaucmindes 
mājturības skolu, kurai bija aug-
stāks prestižs, tēvs nav laidis, jo 
četri mācību gadi šķita pārāk ilgs 
laiks. Starp citu, arī Vilmas kundzes 
tēvs nodzīvojis garu un bagātu mū- 
žu – 95 gadus.     

Uz jautājumu, kas palīdzējis no-
dzīvot tik garu mūžu, jubilāre atbild: 
«Tas ir bērnības rūdījums. No septi-
ņu gadu vecuma sāku iet ganos, bija 
agri jāceļas un visu dienu jādzīvo pa 
āru. Arī vēlāk visādus lauku darbus 
nācās strādāt. Tēva saimniecībā 
biju puiša vietā – ar zirgu gan ecēju, 
gan aru un pat mežā kokus zāģēju.» 
Kad apprecējusies, vīrs strādājis 
meliorācijā un bieži nācies mainīt 
dzīvesvietu, tādēļ Vilmas kundze 
valsts darbā nav strādājusi, toties 
pašu mājsaimniecībā darba vienmēr 
bijis gana.

Lielu veselības problēmu visa 
mūža garumā nav bijis, tomēr vie-
na bijusi gan – 1986. gadā jubilārei 
izoperēts krūts vēzis, viņa izcietu-
si aptuveni 20 starošanas. Tagad 
sirmgalve joko, ka šīs procedūras 
viņu laikam iekonservējušas, tādēļ 
izdevies nodzīvot tik garu mūžu. Sa-
runas laikā pārsteidza vēl kas – izrā-
dās, ka Vilmas kundze nezina, kas 
ir galvas sāpes. 

Vilmai jau jaunībā ļoti paticis 
dziedāt, tādēļ tēvs pārdevis govi un 
nopircis meitai klavieres, kuru spē-
lētprasmi viņa arī apguvusi. Mūzika 
jubilārei bijusi tuva visu mūžu. Tele-
vizorā viņa vislabprātāk skatījusies 
koncertus un muzikālas pārraides. 
Vilmas kundzei ļoti patīk Raimon-
da Paula dziesmas, bet par mīļāko 

dziedātāju viņa sauc Jāni Zāberu. 
Tagad no mūzikas baudīšanas attur 
dzirdes pasliktināšanās, taču, kad 
nenāk miegs, Vilmas kundze lab-
prāt pie sevis kaut ko uzdungo. Arī 
puķes jubilārei sagādā prieku, tādēļ 
viņas dzīves vieta Lubānā allaž biju-
si paraugmāja, jo it visur ziedējušas 
puķes.

Vilmas kundze saskaitījusi, ka 
savā mūžā viņai nācies piedzīvot se-
šas valdības – cara laiku, tad Latvi-
jas brīvvalsti, kam sekojuši krievu, 
vāciešu un atkal krievu laiki, līdz 
atjaunota Latvijas neatkarība. «Ul-
maņlaika Latvijā bija vislabāk. Mana 
jaunība,» dziļdomīgi nosaka Vilmas 

kundze, kurai mūsdienu politisko 
jaunumu apspriešana noteikti nav 
mīļākā sarunu tēma. Toties labprāt 
savu ikdienu viņa kavē, lasot dažā-
dus žurnālus.

Simts gadu jubilejai par godu 
tiks sarīkota ballīte, kurā ieradīsies 
radi no Rūjienas, Lubānas, Baus-
kas un Madonas, arī Ineses atva- 
ses - visi trīs Vilmas kundzes maz-
mazbērni un divgadīgais mazmaz-
mazdēls Olafs. Lai suminātu gaviļ-
nieci, ierasties svinībās solījis arī 
Lubānas mērs Tālis Salenieks. Sa-
viem sveicējiem jubilāre novēl: «Lai 
ir strādīgi, godīgi un nedara citiem 
pāri, tad arī pašiem būs labi!»   

katru pavasari mums diemžēl 
atkal nākas atgādināt par kūlas 
ugunsgrēku bīstamību. Šogad 
jau vairāk nekā 1000 reižu esam 
devušies dzēst kūlas ugunsgrēkus, 
saulainākajās dienās izbraucām 
pat vairāk nekā 200 reižu.

Kūlas ugunsgrēku samazināša-
nā ļoti daudz ir atkarīgs no cilvēku 
apziņas. Kūlas dedzinātāji neapzinās 
ļoti daudzus riskus. Šajos ugunsgrē-
kos iet bojā cilvēki, dzīvojamās un 
saimniecības ēkas, kūtis ar visiem 
lopiem, meži... Šogad Kārsavas no-
vadā kūlas dedzināšanas rezultātā 
nodega septiņas saimniecības ēkas 
un viena vasarnīca.

Kūlas dedzinātāji ar savu rīcību 
būtiski pasliktina drošības situāciju 
valstī un mūsu reaģēšanas spējas. 
Visi gaida, ka ugunsdzēsēji glābēji 
operatīvi ieradīsies notikuma vietā. 
Bet kāda operativitāte ir iespējama, 
ja visi kādas pilsētas daļas un tuvā-
kās apkārtnes ugunsdzēsēji glābēji 
dzēš kūlas ugunsgrēku? Šogad vai-
rākas reizes piedzīvojām situāciju, 
ka, piemēram, Daugavpils visu četru 
daļu ugunsdzēsēji glābēji vienlaicīgi 
dzēš kūlas ugunsgrēkus. Bet, ja šajā 
brīdī pilsētā degtu māja un kādam 
būtu nepieciešama mūsu palīdzība? 
Mums vajadzēja rast kompensējošus 
pasākumus, lai nodrošinātu drošību 
pilsētās. To var izdarīt, bet valstij tas 
izmaksā papildu līdzekļus.

Lai samazinātu kūlas ugunsgrē-
ku skaitu, tiek runāts par bargākiem 
sodiem, zemes īpašnieku atbildības 
pastiprināšanu. Administratīvo pār-
kāpumu kodeksā ir paredzēts sods 
par kūlas dedzināšanu, bet tas nav 
instruments, ar kuru varētu sama-
zināt kūlas ugunsgrēku skaitu. Pro-
blēma ir arī tajā, ka kūlas dedzinātā-
ju ir ļoti grūti pieķert dedzināšanas 
brīdī.

Risinājumu šai problēmai mēs 
redzam tieši teritoriju sakopšanā. 
Vietā, kur rudenī ir nopļauta zāle, 
pavasarī nav kūlas, kam degt. Jau 
2012. gadā vērsāmies pie Vides aiz-
sardzības un reģionālās attīstības 
ministrijas ar aicinājumu pašvaldī-
bām savos saistošajos noteikumos 
noteikt minimālās zemes apsaimnie-
košanas prasības. Šobrīd apzinām, 
vai pašvaldības mūsu ieteikumus 
ir ņēmušas vērā, un vasaras sāku-
mā, apkopojot šī gada izbraukumu 
skaitu katrā novadā un pašvaldībās 
ieviestos noteikumus teritoriju sa-
kopšanā, varēsim jau spriest, vai šis 
mehānisms ir iedarbīgs. 

  

Kūlas 
dedzinātāji 
neapzinās 
riskus

Kristaps Eklons
VUGD priekšnieka vietnieks

Vilma savu iesvētību dienā.

Jubilāres lielais  
vaļasprieks - rokdarbi. Attēla 

priekšplānā Krustpils villaines 
fragments.
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Sporta ziņas
Latvijas Jaunatnes basketbola līgas spēļu rezultāti
2. divīzijas Rietumu grupā: 22. martā Iecava - Bauska
U-15 60:45 (K. Ozoliņš 19, K. Kreicšteins 16, Ē. Naumenko 14)
U-19 74:61 (J. Pelēcis 30, A. Sidorenkovs 14, R. Priede 12) 
Iecava 2 - Bauska
U-14 67:54 (Ē. Naumenko 31, T. Janeks 15)
23. martā Iecava - Liepāja
U-17 51:87 (H. Meļķis 23, K. Anspoks 12)
Talsi - Iecava 
U-14 71:58 (Ē. Naumenko 22, G. Valbe 10)
U-15 44:52 (K. Ozoliņš 17, K. Kreicšteins 11, E. Špīss un  
Ē. Naumenko pa 10)
U-19 77:52 (J. Pelēcis 22, F. Lisovskis 9) 

Jau vairākus gadus skolēnu pavasara brīvlaikā SAkS «Dartija» 
sporta namā norisinās starptautiskās galda tenisa sacensības 
«Iecavas novada sporta skolas «Dartija» balvu izcīņa».  
18. un 19. martā sporta namā spēkiem mērojās galda tenisisti 
no Paņevežiem, Šauļiem (Lietuva), Rīgas, Preiļiem, Kuldīgas, 
Skaistkalnes, Vecumniekiem un Iecavas. Šī turnīra pastāvēšanas 
laikā pirmo reizi uzvaras laurus plūca arī Iecavas galda tenisistes. 

2000.-2001. g. dzim. meitenes 
1. vieta - Beāte Jašuka (Iecava)
2. vieta - Terēza Tabea Druviņa (Iecava)
3. vieta - Diāna Afanasjeva (Preiļi)

2002.-2003. g. dzim. meitenes
1. vieta - Rēzija Meļķe (Iecava)
2. vieta - Viktorija Poriņa (Kuldīga)
3. vieta - Darina Piskunova (Preiļi)

2004. g. dzim. un jaun. meitenes
1. vieta - Goda Dovidaitite (Šauļi)
2. vieta - Marija Berdigāne (BJSC «Kurzemīte»)
3. vieta - Līga Juškēviča  (Vecumnieki)

2002. g. dzim. un jaun. zēni
1. vieta - Markuss Sīlis (Kuldīga)
2. vieta - Domantas Bučinskas (Šauļi)
3. vieta - Domantas Kalinas (Šauļi)  

Aizsaulē aizgājuši
Adele Biezā (16.12.1940. - 19.03.2014.)
Aleksandrina Fjodorova (26.04.1936. - 24.03.2014.)

Turnīra 
laureāti  

Uldis 
Ķibilds 

(no 
kreisās), 

Jānis 
Židelis 

un 
Jānis 

Kļaviņš.

Līdzjūtība

 Tālu gāju grūtu mūžu,
 Daudz darbiņu padarīju;
 Nu apsīka mani soļi
 Baltā smilšu kalniņā.        /Latv. tautasdziesma/

 Izsakām līdzjūtību tuviniekiem,
 ADeLI BIeZo smiltājā aizvadot.

Ozolu 15 mājas iedzīvotāji

Aicinām komandas  
pieteikties ATkLāTAJAI 

IeCAVAS TeLPu FuTBoLA 
kAuSA IZCīņAI.  

Turnīrs notiks 5., 12. un  
26. aprīlī sporta namā «Darti-
ja». Dalības maksa 50 EUR.  

Pieteiktis var,  
rakstot uz fkiecava@inbox.lv  
vai zvanot pa tālr. 29800006.

31. martā plkst. 10:00 
 Iecavas kultūras nama 

mazajā zālē notiks 
BeZMAkSAS SeMINāRS 

LAukSAIMNIekIeM. 
Darba kārtībā:

- Platību maksājumu 
aktualitātes 2014. gadā 
(Zemgales reģionālās 
lauksaimniecības pārvaldes 
nodaļas vadītājs J. Vilmanis);

- Aktualitātes un problēmas 
piesārņojošo darbību veikšanai 
(Jelgavas reģionālās vides 
pārvaldes kontroles daļas vadītāja 
E. Beitlere);

- Meliorācijas sistēmu 
uzturēšana un kopšana  
(Valsts SIA «Zemkopības 
nekustamie īpašumi» Zemgales 
reģiona meliorācijas nodaļas 
vadītāja I. Bergmane);

- Ko darīt ar lauksamniecībā 
neizmantojamām zemēm?
(«Meža konsultāciju pakalpojumu 
centra» Rīgas reģionālās nodaļas 
mežsaimniecības konsultante  
R. Daščiora). 

Šogad tiek uzsākta  
tradīcija -  

kRogA «SoMBReRo»  
ATkLāTAIS BILJARDA  

TuRNīRS.  
Pirmais turnīrs  
norisināsies jau  

no 15. līdz 17. aprīlim kroga 
«Sombrero» otrajā stāvā.

Dalību sacensībās var pieteikt 
jebkurš Latvijas pilsonis, kurš 
ir sasniedzis 16 gadu vecumu, 

līdz 10. aprīlim krogā veicot 
iemaksu par dalību 5 € apmē-

rā. Sacensībās var tikt  
pieteikti 16 dalībnieki.

Svētdien, 23. martā, Iecavas 
kultūras namā notikušais 
zolītes turnīrs bija pulcējis 
kuplu dalībnieku skaitu gan 
no Iecavas, gan kaimiņu 
novadiem. 

Astoņu stundu laikā tika no-
skaidroti labākie zoles meistari. 
Turnīra iesākumā veiksmīgāki 
bija ciemiņi no Bauskas novada, 
īpaši K.Greiselis, kas pirmās trīs 
spēļu kārtas aizvadīja bez zau-
dējumiem. Garajā pārtraukumā 
iestiprinājušies, iecavnieki nolē-

ma bez cīņas nepadoties. 
Par mājinieku galveno cerību 

šoreiz izvirzījās Jānis Židelis. Lē-
nām un pamazām krājot punk-
tiņu pie punktiņa, viņš pēdējā, 
septītajā spēļu kārtā jau tika 
pie līderu galda, kur aci pret aci 
ar citiem pirmās vietas tīkotā-
jiem, varēja parādīt, kurš šeit ir 
saimnieks. Tas viņam arī godam 
izdevās, un šaubas par pirmās 
vietas ieguvēju jau kārtas otrajā 
pusē vairs neradās. Tā mājinieki 
turpināja Aivara Kļavas aizsāk-
to viesmīlīgo tradīciju ciemiņiem 
atvēlēt citas godalgotās vietas, 
bet paši sev paturēt pirmo. 

Juris Ludriķis

Viesmīlīgie
zolītes meistari

Vieta Spēlētājs Kārtu punkti Spēļu punkti
1. Jānis Židelis 18 91
2. Jānis Kļaviņš 17.5 68
3. Uldis Ķibilds 17 34
4. Arvīds Skuja 16.5 59
5. Rihards Gailītis 16.5 53
6. Egīls Motivāns 16 18
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Reklāma un sludinājumi : : :

Pērkam cirsmas un 
mežus īpašumā un 

izstrādei. Izskatām visus 
piedāvājumus. 

Tālr. 26127473.

Pārdod : : :

Aicina darbā : : : Kultūras namā 
30. martā plkst. 16:00

īslīces amatierteātra «Da-
dži» izrāde «SkAISTI DZIe-

DI, LAkSTīgALA»  
(ieejas maksa -  
1 eiro/Ls 0,70).

3. aprīlī plkst. 18:00
komponista Viļņa Salaka 
JuBILeJAS koNCeRTS.

Uzstāsies Iecavas Mūzikas un 
mākslas skolas audzēkņi,  
absolventi un skolotāji.

4. aprīlī 
 folkloras dziedāšanas  

konkursa pusfināls «DZIeS-
Mu DZIeDu, kāDA BIJA». 

6. aprīlī plkst. 15:00  
mūzikls «VIeSMīLe»  

(ieejas maksa - 2,85 eiro/Ls 2 
un 4,27 eiro/Ls 3). 

11. aprīlī plkst. 11:00  
SkoLĒNu DeJu SkATe.

Informācija par pasākumiem 
un biļešu rezervācija  

pa tālr. 29391534; 22042081; 
26666126; 63941234.

Rīgas ielā 25A, bijušajās Fotomiks telpās

30% ATLAIDE  
SIEVIEŠU  

DŽEMPERIEM UN JACIŅĀM

• Siltumnīcu plēves
• Agrotīkli
• EVA plēves
• Lauksaimniecības plēves
• Iepakojamie materiāli
• Bezmaksas piegāde Iecavā

Labas cenas un kvalitāte!
www.pleve.lv  

Tālr. 29235045

Vēlas strādāt : : :

 Smilts, grants, šķembas, melnzeme, 

kūtsmēsli, būvgružu izvešana

 Pašizgāzējs ar 12 m3 konteineru

(konteineru īre 12 m3 un 18 m3)

 Ķēžu ekskavatora pakalpojumi

 Universālā ekskavatora pakalpojumi

Tālr. 29457686.

◊

◊

◊
◊

Attīrām aizaugušas  
    platības.

Pērkam zarus un lapu  
    koku cirsmas.

Sniedzam šķeldošanas  
    pakalpojumus.

Tālr. 27869100; 26620351.
www.tpauto.lv

◊

◊

◊

SIA «SkuJeNIekI» pārdod:
- dažādu veidu malku, t. sk. 
skaldītu malku un nomaļus;
- zāģmateriālus pēc 
pasūtījuma.
Tālr. 29452087.

SIA «Cēsu miesnieks» 
iepērk jaunlopus 

un liellopus. 
Tālr. 29172343; 

26338825. 

Baložu kapsētas sakopšanas 
talka notiks 6. aprīlī plkst. 11.

ZAMS AUTOSKOLA         
Edvarta Virzas ielā 21a (pretī autoostai)

         95. kods    mācību sākums  29.03.  
         B kat.         mācību sākums  17.04.  
         C/D kat.     mācību sākums  25.04. 
         A kat.         mācību sākums  28.04. 
         CE kat.       mācību sākums  18.04. 
         BE kat.       mācību sākums  18.04.  

 www.zamsautoskola.lv          
 tālr. �91�19��

Iecavas novada dome aicina 
darbā kapitālās celtniecības 
speciālistu. Motivētu pietei-
kuma vēstuli, CV, izglītību un 
prasmes apliecinošu doku-
mentu kopijas (rekomendācijas 
vēstules tiks uzskatītas par 
priekšrocību) lūdzam iesniegt 
personīgi Iecavas novada domes 
kancelejā Skolas ielā 4, Iecavā, 
līdz 4. aprīlim. Plašāka informā-
cija pa tālr. 63942443.

SIA «Lielzeltiņi»  
PĒRk LoPBARīBAS uN 
PāRTIkAS kVIeŠuS. 

Labi nosacījumi. 
Transports. Ātra apmaksa.  
Tālr. 26484467, 63960776.

Piemājas saimniecībā «Kastaņi» 
vajadzīgi sezonas strādnie- 
ki (-ces) dārzeņu audzēšanā. 
Tālr. 29878820.

ZS «Upmaļi» aicina darbā trak-
toristu un cilvēkus ar pieredzi 
lauku darbos un siltumnīcās. 
Tālr. 22833485.

Sieviete (50 gadi, no Rundāles 
novada Saulaines, ir aprūpētā-
jas sertifikāts) meklē aprūpē-
tāja vai sarga darbu. Ir darba 
pieredze. Var strādāt arī par 
auklīti. Var dzīvot uz vietas.
Tālr. 20651034.

VAS «Latvijas dzelzceļš» infor-
mē, ka ceļa posma Zālīte-Ieca-

va remonta darbu dēļ  
28. martā plkst. 9.00-16.00 

autoceļa Baloži-Iecava V-7 
192,495. km dzelzceļa pār-

brauktuve būs slēgta  
autotransporta kustībai.

Autovadītājiem jāseko pagaidu 
brīdinājuma ceļa zīmēm,  

šajā laika posmā  
autotransporta kustība notiks 

pa autoceļu V-1009.

atlaide

atlaideatlaide

Maina : : :
1 istabas dzīvokli Tirgus ielā 5 
pret mazāku 1 istabas dzīvokli 
Tirgus ielā 3a, 3b, 3c vai citur. 
Tālr. 29789012.

1 istabas dzīvokli Iecavas 
centrā, Dārza ielā 4, 2. stāvs, 
41,4 kvm. Cena 20 500 EUR.
Tālr. 26433302.


